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     Dne 9.6 – 10.6. jsme se já a dalších 10 mých spolužáků + 1 paní učitelka zúčastnili
republikového finále přeboru škol v OB, které se konalo až v Ostravě.

      

     V úterý 9.6. ve 12 hod. jsme vyrazili na celkově 6-ti hodinovou jízdu “školním autobusem“.
Celkem jsme stavěli 2x, na jedné zastávce jsme od starší paní zjistili, že jsme prý biatlonisté.
Cesta byla zdlouhavá a ne moc pohodlná, ale přežili jsme ji. Do Ostravy jsme přijeli v 6 hodin
večer. Ubytovali jsme se ve sportovní hale SAREZA, kde jsme si také dali i večeři. Ještě ten
den jsme se odprezentovali. V 11 hodin večer byla večerka a v 10 hodin už chtěli mít klid, což
se moc nepodařilo. I když po celé hale byly položeny žíněnky, spalo se stejně špatně, jako
kdyby tam žádné žíněnky nebyly.

  

     Druhý den, tedy ve středu, jsme měli budíček v 7 hodin ráno. V 7:30 už jsme museli být ze
sportovní haly pryč a přestěhovaný v druhé hale pro diváky, protože tam měla trénink MP
Ostrava. Hrozně dlouho jsme čekali, než nám řeknou pokyny, protože měli problémy s
prezentací. Start byl až v 11 hodin.

  

     Mapa byla Komenského sady v měřítku 1 : 4 000 a ekvidistance 2 metry. Vrstevnic na mapě
moc nebylo. Trať byla strašně jednoduchá a ideální pro atletky. Já skončila v D9 na 17. místě z
50. Z naší školy zaběhl dobře Martin Jeřábek v H9, který skončil 12. z 54. Naše škola skončila
až na 15. místě ze 17.

  

     Po doběhu dostal v cíli každý závodník klíčenku, náramek nebo placku, všechno s nápisem
OSTRAVA!!!. Pro představu: terén byl stejný jako naše Zámecká zahrada. Jen trošku větší a
méně stromů. A místo rybníků na okraji řeka. Převlékli jsme se a vyrazili jsme zpět domů, přes
McDonald. Vše, co jsme si koupili, platila škola, takže jsme sami za sebe neutratili ani vindru.
Po cestě jsme narazili na menší kolonu před Litomyšlí, ale jinak byla cesta v pohodě. Domů
jsme dorazili v 21:15.
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